
Душанка Мајкић 

Питање постављено Савјету министара Босне и Херцеговине – “С обзиром да је питање 

маркирања међуентитетске линије обавеза из Анекса II Дејтонског мировног 

споразума, шта је до сада урађено на плану стварног и техничког утврђивања 

међуентитетске линије разграничења у БиХ? 
 


